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Jeg ønsker å stille til valg som representant for studentene i fakultetsstyre fordi jeg 
var vara i forrige periode. I den sammenheng fikk jeg et innblikk og kjennskap til 
hvordan ulike prosesser fungerer ved fakultetet. Jeg følte min oppgave var å passe på 
at studentene sine behov ble sett, hørt og ivaretatt. På fakultetet er det mange 
parallelle prosjekter som utvikles samtidig og i noen tilfeller medfører dette at 
studentene sitt perspektiv uteblir. Studentene er tross alt fremtiden og da er det 
viktig at vår stemme blir tatt hensyn til.  


